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Πολλοί ορθόδοξοι Χριστινοί δεν δίνουν σημασία στο να κάνουν τον Σταυρό τους 
σωστά. Ο Γέροντας Ιλαρίων από το Αγιον Ορος, έχοντας βιώματα από την 
προσευχή παρά θεωρητική παιδεία, εξηγεί γιατί είναι σημαντικό να κάνουμε 
σωστά τον Σταυρό μας.

Στις δύσκολες ώρες η σωστή πίστη, μπορεί να μας βοηθήσει όσο τίποτα άλλο.

Ο Γέροντας Ιλαρίων είναι πολλά χρόνια στο Αγιον Ορος και ασκητεύει σε ένα 
καλύβι. Δεν συνηθίζει να μιλά με πολύ κόσμο, και η παραχώρησή του για αυτό το 
βίντεο είναι σημαντική μαρτυρία για όφελος όλων.
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